
Ciechanów, dnia 14  września 2017 r.   

 

       Pan   

Tomasz Podsiadlik   

       Radny Rady Miasta Ciechanów 

 

 

 

 

   

 Odpowiadając na interpelację Pana Radnego, złożoną 31 sierpnia 2017 r. na XXXIV 

sesji Rady Miasta Ciechanów, w sprawie rozważenia możliwości przywrócenia poprzedniej 

organizacji ruchu na ul. Bojanowskiego, informuję że zmiana tej organizacji ruchu nastąpiła 

na wniosek z dnia 08.08.2016r., złożony przez Przewodniczącą Zarządu Osiedla nr 7 

‘’Przemysłowe’’- Panią Annę Dubrownik-Jakubowską. Do w/w wniosku załączona była lista 

osób popierających postulat zmiany ul. Bojanowskiego w ulicę jednokierunkową z wjazdem 

od ulicy Płockiej. Ze względu na duże poparcie w/w zmiany oraz po otrzymaniu pozytywnej 

opinii Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Ciechanowie zmiana została wprowadzona.  

W związku z powyższym na dzień dzisiejszy zarządca drogi nie przewiduje zmiany nowo 

wprowadzonej organizacji ruchu na ul. Bojanowskiego.  

Służby miejskie, działając w imieniu zarządcy drogi będą monitorować ruch drogowy 

w tej części miasta oraz analizować wnioski mieszkańców w tej sprawie.  

         Zastępca Prezydenta Miasta 

         /-/ Joanna Potocka - Rak 

 

 

 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. Biuro Obsługi Rady Miasta wm. 

2. a/a. 
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